
PROTOKÓŁ NR 27/16

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów, 

które odbyło się 27 maja  2016 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący komisji

2. Zofia Ujma

3. Krystyna Konieczna

4. Sławomir Jakóbowski 

5. Krzysztof Gorczyca

6. Paweł Pituch

7. Ewa Pędziwiatr

Nieobecni usprawiedliwieni: Paweł Ciszewski, Anna Klepacz

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Filip Gryczek

2. Natalia Pazdan

3. Anna Hamziuk

4. Małgorzata Kryszak

5. Jarosław Kotliński

6. Barbara Klim

7. Mariusz Kubiak

8. Henryk Maniecki

9. Beata Espenschied

10. Andrzej Machnica

11. Katarzyna Matusiak

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie przez przybyłych sytuacji związanej z niedoborem środków budżetowych na oświatę.

Ad.  1  Przewodniczący  komisji  Artur  Wrona  otworzył  posiedzenie,  na  którym  omówione  były

zagadnienia  związane  z  objęciem  subwencji  oświatowej,  co  wiąże  się  z  oszczędnościami  w  placówkach

oświatowych.

Ad. 2  W SP Nr 1 zlikwidowany ma zostać  jeden oddział I klasy (przyszłej II) i jeden oddział klasy II.

Mają zostać zlikwidowane zajęcia dodatkowe, w tym język niemiecki. Zmiany te wiążą się ze zwolnieniem

nauczycieli. W szkole SP Nr 3 oddziały nie będą likwidowane, gdyż nie ma innej możliwości łączenia klas, ze

względu na odpowiednią już ilość dzieci w poszczególnym roczniku. Natomiast ze względu  na likwidację

zajęć dodatkowych pracę straci germanista. 

Przewodniczący  komisji  zwrócił  uwagę  na  to,  że  już  niedługo  jedyną  ofertą,  jakie  będą  miały



kowarskie szkoły to będzie miejsce dla uczniów i nic poza tym. Członkowie komisji zwrócili także uwagę, że

dodatkowe zajęcia, w tym język niemiecki zwiększają ofertę i atrakcyjność szkół.

Pani Dyrektor zadeklarowała, że zorganizuje dodatkowe zajęcia z języka niemieckiego, jako zajęcia

pozalekcyjne  dla  wszystkich.  Podobnie  sprawa wygląda  w SP  Nr 3.  Oczekiwania  rodziców  dotyczyły  nie

łączenia klas III.  Odnoście Klas I   (ich łączenia)temat został  przeniesiony na wtorek,  na spotkanie Rady

Rodziców z Panią Burmistrz, gdzie gdzie także będą omawiane pozostałe tematy, w tym łączenie klas III,

zajęcia dodatkowe a w tym język niemiecki.

Pani Dyrektor M. Krysia zwróciła uwagę na oszczędności,  które mogłyby się znaleźć (na dowozie

dzieci do szkół).

Komisja  stwierdziła,  że  oprócz  oświaty  nigdzie  nie  szuka  się  oszczędności.  W  związku  z  tym

Przewodniczący  komisji  poprosił  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  spotkanie  z  Komendantem  Straży

Pożarnej Panem Jerzym Sładczykiem, w celu opracowania nowego schematu  ochrony przeciwpożarowej w

Kowarach, co wiązałoby się z likwidacją bądź reorganizacją MSR.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Nie było wniosków.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

   Artur Wrona                                                                                                                         Artur Wrona


